

**ICIBE 2018**Time: October 24-26, 2018  
时间: 2018年10月24-26日Place: Macau  
地点: 澳门大学, 澳门**2018 4th International Conference on Industrial and Business Engineering****2018年第四届工业与商业工程学国际会议**

2018 4th International Conference on Industrial and Business Engineering (ICIBE 2018), which will be held during October 24-26, 2018 in **University of Macau, China**. ICIBE 2018 aims to bring together researchers, scientists, engineers, and scholar students to exchange and share their experiences, new ideas, and research results about all aspects of Industrial and Business Engineering, and discuss the practical challenges encountered and the solutions adopted. The conference will be held every year to make it an ideal platform for people to share views and experiences in Industrial and Business Engineering and related areas.

2018年第四届工业与商业工程学国际会议将于2018年10月24-26日在**澳门大学**召开。

为了促进中西方工业与商业工程学发展的学者进行研究交流, 此次会议汲取前三届会议的成功经验, 立足工业与商业工程学的交融, 汇聚优势资源, 构筑具有重要影响的学术高地、区域创新发展的引领阵地和文化遗产创新的主力阵营。

会议的宗旨在于为各界学者提供一个良好的学术交流平台, 各抒己见, 为工业与商业工程学创新建言献策, 为各地区不同文化的传承与交融贡献智慧和力量。

**Call for Papers**

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

E-Business and E-Commerce  
Engineering Education and Training  
Analysis and Methods  
Human Factors  
Information Processing and Engineering  
Intelligent Systems  
Manufacturing Systems  
Operations Research  
Supply Chain Management  
Systems Modeling and Simulation

more information about the topics,  
please visit: <http://www.icibe.org/cfp.html>

**投稿主题**

大会主要征稿范围:

分析与方法, 电子商务,  
工程经济与成本分析, 工程教育与训练,  
设施规划与管理, 全球制作与管理,  
人为因素, 信息处理和工程, 智能系统,  
专业化生产系统, 运筹学, 生产计划与管制,  
项目管理, 质量控制与管理,  
可靠性与稳定性工程, 安全风险管管理,  
服务创新管理, 供应连锁管理,  
系统建模与仿真, 技术和知识管理

具体信息, 请见:

<http://www.icibe.org/cfp.html>

**Publication**

All accepted papers will be published in International Conference Proceedings, which will be indexed by EI Compendex and Scopus.

**The conference proceedings of ICIBE 2017 has been included into ACM's Digital Library and been indexed by EI.**

**Submission:**

Each paper is limited to 5 pages normally, additional pages will be charged. Please follow the Conference format.

Submission Link: <https://cmt3.research.microsoft.com/ICIBE2018>

You can also send us your paper via the conference E-mail box: [icibe@iedrc.net](mailto:icibe@iedrc.net).

投稿链接: <https://cmt3.research.microsoft.com/ICIBE2018>

邮箱投稿: [icibe@iedrc.net](mailto:icibe@iedrc.net).

Submission Deadline / 投稿截止日期	2018.06.30
Notification Letter / 通知发送日期	2018.07.20
Registration Deadline / 注册截止日期	2018.08.10
Conference Dates / 会议日期	2018.10.24-26



Ms. Wendy W. J. Liang / 梁女士 (会议秘书)



[icibe@iedrc.net](mailto:icibe@iedrc.net)



+852-3500-0005 (Hong Kong / 香港)  
+1-313-263-4817 (USA / 美国)  
+86-28-86528478 (China / 中国)